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WiFi Hopper is a WLAN utility that combines the features of a Network Discovery and
Site Survey tool with 

a Connection Manager

برنامج واى فاى هوبر hopper wifi 2012 من افضل برامج الواي فاي الاحترافية الذي يجمع جميع مزايا

اكتشاف الشبكات و اداة لمسح المنطقة من الشبكات واشاراتها بالاضافة لاحتوائه على اداة ادارة الاتصالات

حيث يحتوي على ترسانة شاملة لمعلومات الشبكات و الفلاتر و الSPG و ومعلومات وتفاصيل الشبكات ,

البرنامج عبارة عن برنامج قيم وثمين لتفصيل متقدم للشبكات و اجهزة الوايرلس المجاورة بالاضافة الى ذلك

يستطيع البرنامج الاتصال بكافة انواع الشبكات مثل : ,WPA2-PSK & WPA-PSK WEP بشكل مباشر

من خلال نفسه , و يستطيع البرنامج تزويد المستخدم بجدول تفصيلي لجميع الشبكات الموجودة و يقوم بجمع

كافة المعلومات عنها .

WiFi Hopper is a WLAN utility that combines the features of a Network Discovery and
Site Survey tool with 

a Connection Manager. It's easy to filter out classes of networks by using the network
filters. Additionally, a GPS 

device can be used for reviewing the approximate locations of the detected access
points. WiFi Hopper

encompasses a feature set aimed for a wide variety of audiences including Wireless
Network Administrators,

Security Professionals, Programmers, QA Engineers and. For programmers and QA
engineers, WiFi Hopper is the 

ideal, Windows-NDIS based, testing tool. With WiFi Hoppers connectivity features,



functionality of WLAN drivers and

hardware can be independently verified
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واليكم شرح البرنامج بالصور

اتمنى ان ينال اعجاب الجميع واتمنى منكم جميعا الدعاء لى بالتوفيق
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